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Leandro Paredes został zaprezentowany wczoraj w nowym zespole, do

którego trafił na wypożyczenie. Piłkarz mówił na konferencji m.in o swoim

wyborze i o Romie. 

 

- Chciałem tu przyjść, chciałem grać i wiem, że to dobre miejsce na rozwój.

Zostałem naprawdę dobrze przyjęty, osobiście nikogo nie znałem, ale drużyna jest

niesamowita. Czułem się dobrze w Romie, ale nie grałem, a dla nas, piłkarzy, to

ważne. Również Skorupski mówił mi dobrze o zespole i dlatego wybrałem Empoli:

chcę dać z siebie maksimum, aby dobrze się spisać i rozwijać w idealnym miejscu.

Pozycja? 

- Mogę grać na wielu pozycjach w środku pola, jako ofensywny pomocnik lub przed

linią obrony.

 

Cele? 

- Piłka to zawsze piłka, nie zmienia się nic czy walczysz o utrzymanie czy o coś

innego, również dlatego, że utrzymanie jest tutaj jak mistrzostwo.

 

Reprezentacja? 

- Myślę o niej, jednak wiem, że przede mną są bardzo mocni gracze. Teraz myślę o

daniu z siebie maksimum, później zobaczymy.
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